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GMINA KSAWERÓW ZAKUPIŁA
DEFIBRYLATORY AED - BĘDĄ 
RATOWAĆ ŻYCIE, BĘDZIE 
SZKOLENIE DLA MIESZKAŃCÓW
Stawiamy na bezpieczeństwo 
naszych mieszkańców. Dwa 
de�brylatory AED będą dostępne 
w publicznych miejscach. 
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RODZICE PRZEDSZKOLAKÓW
MOGĄ PLANOWAĆ URLOPY
- USTALONO HARMONOGRAM
DYŻURÓW W PLACÓWKACH
Wójt Piotr Chałupka wydał 
zarządzenie, które gwarantuje 
opiekę przedszkolakom w trakcie
roku szkolnego 2024/2025 

KSAWERÓW W BARWACH
BIAŁO - CZERWONYCH,
WSPÓLNE OBCHODY
ŚWIĘTA NIEPODLEGŁOŚCI
Uroczystości rozpoczęła 
delegacja radnych gminy, 
która złożyła wiązanki kwiatów
w miejscach pamięci na terenie
gminy.
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30 stycznia 2025 r.
NA NOWOROCZNE SPOTKANIE
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ZAPRASZAMY 
SENIORÓW
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Redakcja GOPS

Zapraszamy seniorów
na noworoczne spotkanie
Wójt gminy Ksawerów Piotr Chałupka zaprasza na Spotkanie 
Noworoczne dla Seniorów (kobiety 60+ i mężczyzn 65+) 
będących mieszkańcami gminy Ksawerów.

Spotkanie zaplanowane jest w dniu 30 stycznia 2025 r.
Wszystkich zainteresowanych zapraszamy do zgłaszania chęci 
swojego udziału w wydarzeniu:

• SMS (treść: imię, nazwisko i adres zamieszkania) pod 
numer telefonu 530 309 601

• e-mail na adres: gops@ksawerow.com
• telefonicznie 530 309 601

Na Państwa zgłoszenia czekamy do 8 stycznia 2025 r.
Szczegóły dotyczące spotkania zostaną przekazane 
w wysłanych zaproszeniach.

Ksawerów w barwach biało - czerwonych,
wspólne obchody Święta Niepodległości

11 listopada br. mieszkańcy naszej gminy uczestniczyli 
w obchodach Narodowego Święta Niepodległości. Uroczy-
stości rozpoczęła delegacja radnych gminy, która złożyła 
kwiaty pod tablicą upamiętniającą ksawerowian poległych 
podczas II wojny światowej. W skład delegacji weszli: 
przewodniczący Rady Gminy Arkadiusz Jędrzejczyk, wice-
przewodnicząca Anna Szcześniak-Rydz, radne Urszula Świą-
tkowska, Teresa Wołosz-Chałada, Natalia Salamon, radny 
Mikołaj Ogiński oraz radny Paweł Kasznicki, a także sekretarz 
gminy Monika Sroczyńska. Następnie, kontynuując coroczną 
tradycję pielęgnowaną przez samorząd i mieszkańców, złożo-
no kwiaty i zapalono znicze pod obeliskiem przy Gminnym 
Domu Kultury z Biblioteką w Ksawerowie.

W para�i Matki Boskiej Częstochowskiej w Ksawerowie odpra-
wiono mszę świętą za Ojczyznę. Wcześniej, przed wejściem do 
kościoła, młodzież i dorośli rozdawali symboliczne biało-
czerwone kotyliony. Kolejną część obchodów zaplanowano 
w parku przy Gminnym Domu Kultury z Biblioteką, gdzie odbył 
się marszobieg, w którym uczestniczył gospodarz naszej 
gminy Piotr Chałupka oraz radni. Wydarzeniu, które poprze-
dzono wspólnym odśpiewaniem hymnu narodowego, towa-
rzyszyły dodatkowe atrakcje, takie jak manufaktura brelo-
czków, wspólne malowanie flagi czy poczęstunek w postaci 
herbaty z sokiem malinowym, cytryną i pomarańczą (patrz str. 
12). 

Równocześnie delegacja radnych gminy w składzie: Aneta 
Walaszczyk, Aleksandra Syrek, Monika Nocuń i Mikołaj 
Ogiński, reprezentowała naszą gminę podczas powiatowych 
obchodów Święta Niepodległości w Pabianicach. 
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VIII spotkanie z okazji jubileuszu wieloletniego pożycia
par małżeńskich z terenu gminy Ksawerów 
14 listopada 2024 r. w zabytkowych wnętrzach Pałacu Kindlerów w Ksawerowie,  
odbyła się VIII edycja uroczystości z okazji jubileuszu wieloletniego pożycia 
małżeńskiego par z terenu gminy Ksawerów.

W uroczystości wzięło udział 37 par małżeńskich, które wspólnie przeżyły 
co najmniej 50 lat, w tym 5 par, które uczestniczyły w spotkaniu po raz pierwszy. 

Byli to Państwo:
• Wiesława i Jan Deląg
• Maria i Stanisław Dobras
• Danuta i Zdzisław Kosakowscy
• Krystyna i Władysław Michalak
• Alina i Stefan Pietrzkowicz

Po o�cjalnym przywitaniu życzenia zdrowia i pomyślności na 
kolejne lata wspólnego życia przekazali Jubilatom wójt gminy 
Piotr Chałupka, przewodniczący Rady Gminy Ksawerów 
Arkadiusz Jędrzejczyk wraz z radnymi Rady Gminy Ksawerów, 
proboszcz para�i pw. Matki Boskiej Częstochowskiej 
w Ksawerowie ks. Andrzej Ścieszko oraz proboszcz para�i pw. 
Najświętszej Maryi Panny Nieustającej Pomocy w Woli Zara-
dzyńskiej ks. Wojciech Błaszczyk.

Na scenie gościliśmy Studio Piosenki Gminnego Domu Kultury 
z Biblioteką w Ksawerowie prowadzone przez Olgę Fidrysiak – 
Myszkowską. Artystki przeniosły nas w świat muzyki �lmowej.

Obok życzeń, kwiatów, pamiątkowych zdjęć oraz upominków 
wręczanych przez Wójta i Przewodniczącego Rady Ksawerów 
był także okazały tort z fontannami, przy którym odśpiewano 
szanownym parom małżeńskim tradycyjne „Sto lat”, a całości 
dopełniała oprawa muzyczna przygotowana przez Dominika 
Głuszka.

Wśród jubilatów były: 2 pary z 50 –  letnim stażem , 4 pary z 51 –  
letnim stażem, 3 pary  z 52 – letnim stażem, 4 pary z 53 –  letnim 
stażem, 2 pary z 54 – letnim stażem, 1 para  z 55 – letnim 
stażem, 2 pary z 56 – letnim stażem , 2 pary z 57– letnim stażem , 
2 pary z 58 –  letnim stażem, 5 par z 59 – letnim stażem , 1 para z 
61 –  letnim stażem, 4 pary z 62 –  letnim stażem, 2 pary z 63 –  
letnim stażem , 1 para z 64 –  letnim stażem, 1 para z 66 –  letnim 
stażem oraz 1 para z 67 –  letnim stażem.

Do życzeń składanych parom dołączyli się obecni: sekretarz 
gminy Monika Sroczyńska, skarbnik gminy Katarzyna Roga-
lewska, radni: Anna Szcześniak - Rydz, Urszula Świątkowska, 
Teresa Wołosz-Chałada, Aneta Archman, Monika Nocuń, 
Maciej Bartos, Marcin Dolny, Bogdan Dublewski, Paweł 
Kasznicki, Mikołaj Ogiński, a także kierownik Środowiskowego 
Domu Samopomocy Ewa Szulbowska, dyrektor SPZOZ 
MEDiKSA Marek Kiljański, dyrektor Gminnego Domu Kultury 
z Biblioteką w Ksawerowie Rafał Tomczyk, prezes Klubu 
Seniora Krystyna Nocuń, p. o. kierownika Gminnego Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Ksawerowie Aneta Rzeźniczak oraz 
sołtysi z terenu gminy Ksawerów: Urszula Górczyńska oraz 
Elżbieta Mędrecka.

Uroczystość została przygotowana przez Gminny Ośrodek 
Pomocy Społecznej w Ksawerowie we współpracy z: 
Referatem Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji Urzędu 
Gminy, GDKzB oraz ŚDS w Ksawerowie. Wszystkim Jubilatom 
gratulujemy! GOPS
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Gmina Ksawerów zakupiła defibrylatory AED 
– będą ratować życie! Będzie szkolenie dla mieszkańców!
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Gmina Ksawerów stawia na bezpieczeństwo swoich 
mieszkańców. W ramach działań mających na celu poprawę 
ochrony zdrowia, władze gminy zakupiły dwa de�brylatory 
AED (Automatyczny Zewnętrzny De�brylator), które będą 
dostępne w publicznych miejscach. To sprzęt, który w kryty-
cznych momentach może uratować życie.

De�brylatory zostaną zainstalowane w dwóch lokali-
zacjach:
• Zespół Szkolno-Przedszkolny w Ksawerowie 
        – przy ulicy Zachodniej 33,
• Gminny Dom Kultury z Biblioteką w Ksawerowie 
       – przy ulicy Jana Pawła II 1.

De�brylatory AED są urządzeniami, które w łatwy sposób 
pozwalają na udzielenie pomocy w przypadku zatrzymania 
akcji serca. Dzięki prostym instrukcjom głosowym, każdy, 
nawet bez specjalistycznego przeszkolenia, może wykonać 
podstawowe czynności ratujące życie, takie jak resuscytacja 
krążeniowo-oddechowa oraz zastosowanie de�brylatora 
w razie potrzeby. To sprzęt, który w krytycznych sytuacjach 
staje się niezastąpionym narzędziem ratunkowym. 

Aby mieszkańcy gminy Ksawerów w razie potrzeby mogli jak 
najlepiej wykorzystać te urządzenia, już 14 grudnia podczas 
Jarmarku Bożonarodzeniowego w GDKzB w Ksawerowie, 
odbędzie się szkolenie z obsługi de�brylatorów AED. Szkolenie 
będzie bezpłatne i otwarte dla wszystkich chętnych, którzy 
pragną poznać zasady udzielania pomocy w sytuacjach 
zagrożenia życia.

Warto skorzystać z tej okazji, odświeżyć swoją wiedzę, a może 
nawet nauczyć się nowych umiejętności, które mogą okazać 
się decydujące w krytycznym momencie. Wtedy zawsze lepiej 
zrobić coś niż nic. Podczas szkolenia wykwali�kowany ratownik 
medyczny pomoże Państwu w nauce jak pomagać innym 
w prawidłowy i skuteczny sposób. Udział w szkoleniu to dosko-
nała okazja, by zdobyć pewność siebie i poczucie odpowie-
dzialności w sytuacjach, które wymagają natychmiastowej 
reakcji.

W przyszłym roku gmina Ksawerów planuje dalsze inwestycje 
w sprzęt ratujący życie. Kolejne de�brylatory AED pojawią się 
w innych miejscach gminy, aby dostęp do tego urządzenia był 
jak najszerszy. Naszym celem jest zbudowanie sieci punktów, 
które zapewnią szybki dostęp do de�brylatorów, a tym samym 
zwiększą szanse na uratowanie życia w krytycznych sytu-
acjach.

De�brylatory AED są wyposażeniem, które należy odpowie-
dnio chronić. Służą one całej społeczności i, jak pokazuje 
praktyka, niejednokrotnie decydowały o życiu lub śmierci 
w sytuacjach zagrożenia. Dlatego tak ważne jest, aby zgłaszać 
wszelkie nieprawidłowości i dbać o ich bezpieczeństwo. 
W przypadku zauważenia uszkodzeń, prób kradzieży lub 
wandalizmu, warto niezwłocznie skontaktować się z policją lub 
zrobić zdjęcie sprawcy i zapobiec uszkodzeniu tych 
bezcennych, być może dla Państwa życia, urządzeń.

Zachęcamy do udziału w szkoleniu, które odbędzie się 14 
grudnia 2024 r. o godz. 15.00 w GDKzB w Ksawerowie. 
To nie tylko okazja do nauki, ale także do pokazania, jak 
ważna jest troska o drugiego człowieka. Zapewniamy miłą, 
świąteczną atmosferę i najwyżej klasy szkoleniowca.

Jak działa de�brylator AED?
De�brylator AED (Automated External De�brillator) to urzą-
dzenie medyczne zaprojektowane do ratowania życia w przy-
padku nagłego zatrzymania krążenia (NZK). Jego głównym 
zadaniem jest przeprowadzenie de�brylacji, czyli wywołanie 
kontrolowanego impulsu elektrycznego w celu przywrócenia 
prawidłowego rytmu serca. Urządzenie samo analizuje rytm 
serca osoby poszkodowanej i określa, czy de�brylacja jest 
konieczna. Instrukcje głosowe i/lub wizualne prowadzą uży-
tkownika krok po kroku.

Zalety AED
• Szybkość działania: Im szybciej zostanie użyty AED, tym 

większe szanse na przeżycie osoby z NZK.
• Bezpieczeństwo: AED nie wyzwoli impulsu, jeśli de�-

brylacja nie jest potrzebna.
• Dostępność: AED są dostępne w wielu miejscach publi-

cznych, takich jak lotniska, centra handlowe, szkoły czy 
urzędy.

Referat Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji

Redakcja
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RozświetlaMY KSAWERÓW
- weźmiesz udział w konkursie?

Obowiązki mieszkańców 
wynikające z Uchwały 
„antysmogowej” Sejmiku 
Województwa Łódzkiego

Budowa ośrodka zdrowia
- kolejny etap

AKTUALNOŚCI

W miejscu budowy nowego ośrodka zdrowia wykonano 
przyłącze kanalizacji sanitarnej do budynku. Trwają również 
prace związane z szalowaniem i zbrojeniem stropu nad 
parterem budynku.

Uchwała nr XLIV/548/17 Sejmiku Województwa Łódzkiego 
z dnia 24.10.2017 r. (zmieniona uchwałą nr L/597/22 z dnia 
22.11.2022 r.) w sprawie wprowadzenia na obszarze 
województwa łódzkiego ograniczeń w zakresie eksploatacji 
instalacji, w których następuje spalanie paliw, wprowadza 
terminy na wymianę instalacji, które nie spełniają wymogów tj. 
starych kotłów/pieców/kominków na paliwo stałe (węgiel/ 
drewno):

• Kotły bezklasowe – termin wymiany: 1 stycznia 2025
• Kominki, piece (niepodłączone do co i cwu) – termin 

wymiany: 1 stycznia 2026
• Kotły 3 i 4 klasy – termin wymiany: 1 stycznia 2028

Instalacje, które mogą być stosowane to kotły z certy�katem 
ekoprojektu (ecodesign) lub certy�katem 5 klasy i miej-
scowych ogrzewaczy pomieszczeń (kominków) z certy-
�katem ekoprojektu (ecodesign).

Uchwała zakazuje stosowania paliw:

• w których udział masowy węgla kamiennego o uziarnieniu 
poniżej 3 mm wynosi powyżej 15%, za wyjątkiem paliw 
o wartości opałowej niemniejszej niż 24 MJ/kg i zawartości 
popiołu nie większej niż 12%;

• węgla brunatnego oraz paliw stałych produkowanych 
z wykorzystaniem tego węgla;

• mułów i flotokoncentratów węglowych oraz mieszanek 
produkowanych z ich wykorzystaniem;

• zawierających biomasę stałą o wilgotności powyżej 20% 
(można palić tylko suchą biomasą – drewnem);

• odpady wszelkiego rodzaju.

Ustawa Prawo ochrony środowiska wprowadza możliwość 
stosowania kar za niestosowanie się do zapisów uchwały 
antysmogowej – do 5000 zł.

Przypominamy, że w przypadku wymiany lub od dnia 
pierwszego uruchomienia źródła ciepła spalania paliw 
w nowym lub istniejącym budynku należy w ciągu 14 dni 
złożyć deklarację. Można to zrobić papierowo składając ją 
w Urzędzie Gminy Ksawerów (p. 302) lub online 
w Centralnej Ewidencji Emisyjności Budynków - strona 
internetowa: https://zone.gunb.gov.pl

Referat Infrastruktury
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Referat Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji

F
o
t.
 F

re
e
p

ik



6 ugminy.ksawerow.comECHO GMINY KSAWERÓW  GAZETA SAMORZĄDOWA

Będą kontrole zbiorników 
bezodpływowych 
i przydomowych oczyszczalni 
ścieków
 Urząd Gminy Ksawerów informuje, że zgodnie z art. 3 ust. 3 pkt 
1 i 2 ustawy z dnia 13 września 1996 roku o utrzymaniu 
czystości i porządku w gminach (t.j. Dz.U. z 2024r., poz. 399) 
gminy mają obowiązek prowadzenia ewidencji zbiorników 
bezodpływowych (szamb) oraz przydomowych oczyszczalni 
ścieków.

 Zgodnie z art. 6 ust. 1 pkt 1 ww. ustawy właściciele nieru-
chomości, którzy pozbywają się z terenu nieruchomości nie-
czystości ciekłych, obowiązani są do udokumentowania 
w formie umowy korzystania z usług wykonywanych przez 
przedsiębiorcę posiadającego zezwolenie na prowadzenie 
działalności w zakresie opróżniania zbiorników bezodpły-
wowych i transportu nieczystości ciekłych na terenie gminy 
Ksawerów przez okazanie takich umów i dowodów uiszczania 
opłat za te usługi.

 Na podstawie art. 6 ust. 5a ww. ustawy pracownicy Urzędu 
Gminy Ksawerów będą przeprowadzać kontrole częstotliwości 
opróżniania zbiorników bezodpływowych (szamb), zawarcia 
umów na wywóz nieczystości ciekłych z przedsiębiorcami 
posiadającymi zezwolenie na prowadzenie działalności w za-
kresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu 
nieczystości ciekłych na terenie gminy Ksawerów oraz posia-
dania dowodów uiszczania opłat za te usługi.

 Ponadto na terenie gminy Ksawerów trwa cykl kontrolny pole-
gający na wezwaniu właściciela nieruchomości do Urzędu 
Gminy Ksawerów celem przedłożenia zawartej umowy 
z przedsiębiorcą oraz okazania dowodów potwierdzających 
uiszczanie opłat za tę usługę (rachunki, faktury vat). Należy 
pamiętać, że posiadane rachunki muszą potwierdzać 
regularność wywozu ścieków.

 W przypadku posiadania przydomowych oczyszczalni ście-
ków, należy również pamiętać o obowiązku pozbywania się 
osadów ściekowych (zgodnie z instrukcją eksploatacji 
przydomowej oczyszczalni ścieków), co musi zostać również 
odpowiednio udokumentowane, tj. poprzez podpisanie umowy 
na wywóz osadów ściekowych oraz posiadanie dowodów 
uiszczania opłaty za w/w usługę. Właściciele nieruchomości, 
którzy nie mają podpisanych umów na opróżnianie zbiorników 
bezodpływowych, oraz przydomowych oczyszczalni ścieków 
powinni uczynić to niezwłocznie.

 Usługę wywozu ścieków mogą wykonywać jedynie przed-
siębiorcy posiadający zezwolenie na prowadzenie działalności 
w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i tran-
sportu nieczystości ciekłych wydane przez Wójta Gminy 
Ksawerów (wykaz dostępny na stronie Biuletynu Informacji 
Publicznej gminy Ksawerów oraz w Referacie Ochrony 
Środowiska pok. 302).

Referat Ochrony Środowiska

Twój PESEL w Twoich rękach!

Ministerstwo Cyfryzacji

Zastrzeż PESEL i chroń swoje dane w mObywatelu 2.0
Liczba prób wyłudzeń kredytów na cudze dane rośnie. Mini-
sterstwo Cyfryzacji wprowadziło więc do aplikacji mObywatel 
2.0 usługę Zastrzeż PESEL. Dzięki niej użytkownik może 
zastrzec swój numer PESEL, cofnąć zastrzeżenie i ponownie je 
ustawić. Widzi też, jakie �rmy i instytucje sprawdzały jego 
numer PESEL i z jakiego powodu. Od 1 czerwca 2024 
instytucje �nansowe będą miały obowiązek sprawdzenia 
statusu numeru PESEL np. przed udzieleniem pożyczki.

W związku ze wzrostem przestępczości z wykorzystaniem 
skradzionych danych osobowych* Ministerstwo Cyfryzacji 
wprowadziło usługę Zastrzeż PESEL. Dzięki niej użytkownik 
aplikacji mObywatel 2.0 może:
• zastrzec swój numer PESEL,
• cofnąć zastrzeżenie (bezterminowo lub czasowo),
• dowiedzieć się, kto sprawdzał jego numer PESEL i z jakie-

go powodu,
• sprawdzić historię swoich zastrzeżeń.

Zastrzeżenie i cofnięcie zastrzeżenia numeru PESEL
Zastrzeżenie numeru PESEL zabezpiecza przed niechcianym 
kredytem lub zakupem na raty.
Po zastrzeżeniu numeru PESEL nadal można:
• pójść do lekarza,
• zrealizować receptę,
• kupić bilety lotnicze,
• załatwić sprawę w urzędzie.
Cofanie zastrzeżenia numeru PESEL jest szczególnie 
przydatne, kiedy chcemy z niego skorzystać, np. wziąć kredyt 
lub kupić sprzęt na raty. Po cofnięciu zastrzeżenia można 
ponownie zabezpieczyć swój numer PESEL najwcześniej po 
upływie 30 minut. 

Historia numeru PESEL w aplikacji
Kolejną przydatną funkcją usługi Zastrzeż PESEL jest historia, 
w której sprawdzimy:
• daty zastrzeżeń numeru PESEL,
• kto, kiedy i z jakiego powodu sprawdzał nasz numer 

PESEL.
Funkcja nie tylko daje wgląd w historyczne operacje, ale też 
pomaga w wychwyceniu prób nieuprawnionego wykorzy-
stania numeru PESEL. 
Więcej informacji o aplikacji i usłudze Zastrzeż PESEL znaj-
dziesz na stronie www.info.mObywatel.gov.pl 

WAŻNE DLA MIESZKAŃCÓW
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Sprawdzaj firmy podające się 
za operatorów programu 
„Czyste Powietrze”!
Uważaj na �rmy, które zapraszają Cię na spotkanie i nakłaniają 
do współpracy, powołując się na partnerstwo w programie, 
a często też bezprawnie posługując się znakami gra�cznymi 
„Czystego Powietrza” czy instytucji zarządzających progra-
mem. Bądź czujny, zapytaj o tego wykonawcę w  Urzędzie 
Gminy Ksawerów. I niech Cię nie zmyli fakt, że spotkanie 
konsultacyjne dla mieszkańców jest organizowane w wynajętej 
sali gminy czy urzędu.

Przypominamy, że ogólnopolski pogram „Czyste Powietrze” – 
pod nadzorem Ministerstwa Klimatu i Środowiska – wdrażany 
jest przez Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska i Gospo-
darki Wodnej, we współpracy z szesnastoma wojewódzkimi 
funduszami ochrony środowiska i gospodarki wodnej, gminami 
w całej Polsce (mamy ponad 2 tys. zaangażowanych JST) oraz 
wybranymi bankami. Wszystkie te instytucje – w tym listę gmin 
prowadzących punkty konsultacyjno-informacyjne „Czystego 
Powietrza” i banków oferujących Kredyt Czyste Powietrze – 
znajdziesz na o�cjalnej stronie programu:
czystepowietrze.gov.pl
Nie promujemy w naszym programie konkretnych urządzeń 
i materiałów, ani �rm wykonawczych czy instalacyjnych, 
dlatego sprawdzaj z kim współpracujesz i co wybierasz, bo ro-
bisz to na własne ryzyko.

Kto jest operatorem programu „Czyste Powietrze”?
Obecnie trwa też pilotaż operatorów programu „Czyste 
Powietrze”, którzy są uprawnieni na podstawie stosownych 
umów lub porozumień do wspierania naszych bene�cjentów 
w uzyskaniu dotacji, przeprowadzeniu i rozliczeniu przedsię-
wzięcia, ale tylko w dwóch województwach. W pozostałych nie 
prowadzimy tego typu działań.

W żadnym innym województwie nie prowadzimy programu 
operatorskiego, dlatego bądź uważny, gdy ktoś puka do Twoich 
drzwi i wspierając się znakiem gra�cznym programu, czy 
nazywając się operatorem lub partnerem „Czystego Powie-
trza” namawia do współpracy przy uzyskaniu dotacji na 
wymianę kopciucha i termomodernizację Twojego domu. Są to 
nieuczciwe praktyki, wykorzystujące Twoją niewiedzę 
i mogące skończyć się konsekwencjami �nansowymi 
(np. będziesz musiał oddać zaliczki, które w Twoim imieniu i za 
Twoją zgodą pobierze nieuczciwy wykonawca).

Niebawem operatorzy w całej Polsce
Przy okazji informujemy, że na bazie doświadczeń z dwóch 
wspomnianych pilotaży, pracujemy nad ogólnopolskim 
programem operatorów „Czyste Powietrze”, którzy będą 
w zasięgu ręki naszych wnioskodawców w każdym wojewó-
dztwie. Takie rozwiązanie planujemy na 2025 r., o jego 
szczegółach będziemy informowali m.in. na stronie programu: 
czystepowietrze.gov.pl. Tymczasem uważaj, sprawdzaj i nie daj 
się naciągnąć nieuczciwym �rmom.

Rodzice przedszkolaków mogą 
planować urlopy - ustalono 
harmonogram dyżurów 
w gminnych placówkach
W trwającym roku szkolnym 2024/2025, gminne placówki 
wychowania przedszkolnego będą miały określone przerwy 
w funkcjonowaniu, ale jednocześnie w okresach przerwy 
zapewnią opiekę nad dziećmi w innej gminnej placówce. 

Wójt wydał w listopadzie br. zarządzenie, które gwarantuje 
zapewnienie opieki każdemu dziecku zapisanemu do 
gminnych placówek przedszkolnych przez cały rok szkolny 
2024/2025 z wyjątkiem 2 ostatnich dni wakacji (czwartek 28 
i piątek 29 sierpnia 2025) niezbędnym na przygotowanie 
placówek do kolejnego roku szkolnego 2025/2026.

Poniżej przedstawiamy szczegółowe informacje na temat 
przerw w funkcjonowaniu i dyżurów w gminnych jednostkach.

1. Oddziały przedszkolne w Szkole Podstawowej w Woli 
Zaradzyńskiej

• Przerwa: 24 grudnia 2024 r.; 20 czerwca 2025 r. oraz 21 
lipca 2025 r. – 31 sierpnia 2025 r.

• Dyżur dla dzieci ze wszystkich placówek: 2 maja 2025 r.; 30 
czerwca 2025 r. - 20 lipca 2025 r.

2.     Oddziały przedszkolne w Zespole Szkolno-Przed-
       szkolnym w Ksawerowie

• Przerwa: 24 grudnia 2024 r.; 2 maja 2025 r.; 30 czerwca 
2025 r. - 10 sierpnia 2025 r.; 28 sierpnia 2025 r. - 31 
sierpnia 2025 r.

• Dyżur dla dzieci ze wszystkich placówek: 20 czerwca 2025 
r.; 11 sierpnia 2025 r. - 27 sierpnia 2025 r. 

3.    Gminne Przedszkole w Widzewie

• Przerwa: 2 maja 2025 r.; 20 czerwca 2025 r.;  30 czerwca 
2025 r. – 20 lipca 2025 r.; 11 sierpnia 2025 r. - 31 sierpnia 
2025 r.

• Dyżur dla dzieci ze wszystkich placówek: 24 grudnia 2024 
r.; 21 lipca 2025 r. - 10 sierpnia 2025 r. 

Jak skorzystać z dyżurów?
Dyrektorzy placówek oświatowych z odpowiednim wyprze-
dzeniem będą informowali rodziców o możliwości zapisu 
dziecka na dyżur w innej placówce w przypadku przerwy 
w funkcjonowaniu placówki, do której uczęszcza dane dziecko. 
Prosimy zatem na bieżąco śledzić ogłoszenia i komunikaty 
ze szkół oraz gminnego przedszkola tak, aby nie przeoczyć 
ważnych terminów związanych z zapisem na dyżur.

Referat Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji
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Wójt gminy Ksawerów i dyrektor SP ZOZ MEDiKSA zapraszają!
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Nowe wyzwania i plany gminy Ksawerów

Rozmowa z Konradem Szumigajem, zastępcą wójta gminy 
Ksawerów.

Panie Konradzie, został Pan zatrudniony na stanowisku 
zastępcy wójta w czerwcu tego roku. Jakie zadania 
powierzył Panu wójt Piotr Chałupka?
Na wstępie chciałbym podziękować wójtowi Piotrowi Chałupce 
za zaufanie, jakim mnie obdarzył, powierzając mi to stano-
wisko. Zakres zadań, które mam do zrealizowania, jest ambitny 
i dotyczy kluczowych wyzwań stojących przed naszą gminą. 
Należą do nich m.in. ochrona środowiska, gospodarka 
odpadami, cyfryzacja urzędu, cyberbezpieczeństwo, 
zamówienia publiczne oraz pozyskiwanie środków zewnę-
trznych. Realizacja tych celów jest niezbędna dla dalszego 
rozwoju naszej gminy oraz podniesienia jakości życia 
mieszkańców.

Z informacji, które posiadam, wynika, że Pana wykształ-
cenie i doświadczenie były kluczowe przy decyzji o zatru-
dnieniu. Czy może Pan pokrótce opisać swoją karierę 
zawodową?
Jestem absolwentem Politechniki Łódzkiej, gdzie ukończyłem 
dwa kierunki: Inżynierię Środowiska na Wydziale Inżynierii 
Procesowej i Ochrony Środowiska, uzyskując tytuł magistra 
inżyniera, oraz Zarządzanie i Marketing na Wydziale Organi-
zacji i Zarządzania, gdzie zdobyłem tytuł magistra. Ukończyłem 
również studia podyplomowe z zarządzania projektami oraz 
liczne kursy i szkolenia z zakresu zarządzania, �nansów, 
ekonomii oraz zamówień publicznych.
Moje doświadczenie zawodowe obejmuje niemal 20 lat pracy 
na stanowiskach kierowniczych, w tym w jednostkach sektora 
budżetowego. Pracowałem także naukowo na Wydziale 
Mechanicznym Politechniki Łódzkiej. W swojej pracy kładę 
nacisk na rozwój, a możliwości, jakie oferuje obecne stano-
wisko, stanowią dla mnie inspirację.

Czy wspomniane środki unijne mogą odegrać istotną rolę 
w realizacji nowych celów gminy?
Zdecydowanie tak. Fundusze unijne dają nam ogromne 
możliwości, które mam nadzieję skutecznie wykorzystać 
na potrzeby naszych inwestycji.

Mam duże doświadczenie w opracowywaniu i koordynacji 
projektów �nansowanych z funduszy UE, dlatego doskonale 
rozumiem, jak istotne są te środki. Każda uzyskana dotacja 
pozwala nam zwiększyć liczbę realizowanych inwestycji 
i zadań, co z kolei „uwalnia” środki na inne potrzeby.
Musimy jednak pamiętać, że uzyskanie do�nansowania 
wymaga ogromnej pracy biurowej, której często nie widać. 
Spotykam się z mieszkańcami, którzy pytają, dlaczego 
w gminie nie ma nowych inwestycji. Chcę ich uspokoić – 
przygotowujemy wiele projektów i koncepcji, których realizacja 
nastąpi w najbliższych latach. Co więcej, Urząd Gminy jest 
odpowiednio przygotowany pod względem kadry admini-
stracyjnej, by skutecznie aplikować o fundusze.

Jakie są obecnie priorytety i działania referatów podlega-
jących Panu jako zastępcy wójta?
Obecnie pracujemy nad różnorodnymi projektami, w tym 
inwestycyjnymi i społecznymi. Do kluczowych projektów 
inwestycyjnych należy budowa nowego Punktu Selektywnej 
Zbiórki Odpadów Komunalnych (PSZOK). Chcemy, by nowy 
obiekt spełniał wysokie standardy ochrony środowiska oraz był 
bardziej dostępny dla mieszkańców. Aktualnie czekamy na 
Program Funkcjonalno-Użytkowy, który umożliwi aplikowanie 
o środki unijne na tę inwestycję.
W zakresie projektów nieinwestycyjnych pracujemy nad 
kilkoma inicjatywami, które wkrótce zostaną przedstawione 
radnym do akceptacji. Jedną z nich jest zmody�kowany 
program do�nansowania wymiany pieców niespełniających 
wymogów uchwały Sejmiku Województwa Łódzkiego. Chcemy 
ułatwić mieszkańcom dostęp do wsparcia �nansowego, które – 
w połączeniu z programem „Czyste Powietrze” – pozwoli 
każdemu wymienić tzw. kopciucha. To działanie wpłynie 
również na poprawę jakości powietrza w naszej gminie.
Innym projektem jest program do�nansowania budowy 
przyłączy kanalizacyjnych. Mimo że poziom skanalizowania 
w gminie wynosi prawie 98%, wciąż obserwujemy problem 
nielegalnych zrzutów ścieków. Takie działania zagrażają 
środowisku i zdrowiu mieszkańców, zwłaszcza tych korzysta-
jących z wód gruntowych. Chcemy zmobilizować właścicieli 
posesji, żeby przyłączali się do kanalizacji.
Pracujemy również nad projektami dotyczącymi eliminacji 
azbestu z gminy oraz mody�kacją programu sterylizacji 
i kastracji zwierząt. Wprowadzimy szerszy zakres badań przed 
zabiegami oraz możliwość ich przeprowadzania na naszym 
terenie. Dodatkowo, planujemy wprowadzić obowiązkowe 
czipowanie zwierząt, co pozwoli na ich łatwą identy�kację.
Chciałbym podziękować radnym oraz pracownikom urzędu za 
wsparcie i zaufanie. Tylko dzięki wspólnej pracy możemy 
rozwijać gminę Ksawerów na odpowiednim poziomie. 
Szczegóły naszych działań przekażemy mieszkańcom 
w najbliższym czasie. Pozdrawiam serdecznie wszystkich 
czytelników.

Rozmawiał Bartosz Chmiela
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Lilianna Kłaniewska trzykrotną 
triumfatorką Powiatowego 
Konkursu Recytatorskiego 
z Elementami Gry Aktorskiej 
„Złota Maska”

Koncert pieśni patriotycznych 

6 listopada br. w Młodzieżowym Domu Kultury im. Heleny 
Salskiej w Pabianicach odbył się XXV Powiatowy Konkurs 
Recytatorski z Elementami Gry Aktorskiej „Złota Maska”. 
Wydarzenie to zgromadziło młodych miłośników poezji z 18 
szkół podstawowych z całego powiatu pabianickiego.

Wśród 49 uczestników konkursu wyróżniła się uczennica 
Szkoły Podstawowej w Woli Zaradzyńskiej, Lilianna Kłanie-
wska, która wyrecytowała wiersz Jana Brzechwy pt. „Na stra-
ganie” i już trzeci rok z rzędu zdobyła nagrodę. Jej występ, 
pełen emocji i aktorskiego zaangażowania, zyskał uznanie jury 
i publiczności. Lilianna zaprezentowała doskonałą interpre-
tację głosową tekstu, świetną dykcję i niezwykłe wyczucie 
sceniczne.

Trzeci rok z rzędu Lilianna przygotowywała się do konkursu 
pod okiem nauczyciela języka polskiego - Anny Berner.
Gratulujemy wszystkim uczestnikom i laureatom konkursu, 
a szczególnie Liliannie Kłaniewskiej za jej wspaniałe osią-
gnięcie.

8 listopada br. w Szkole Podstawowej w Woli Zaradzyńskiej 
odbył się uroczysty koncert pieśni patriotycznej. W ten sposób 
społeczność szkolna wspólnie świętowała 106. rocznicę 
odzyskania przez Polskę niepodległości.

Koncert rozpoczął się od wspólnego wykonania Mazurka 
Dąbrowskiego - pieśń niezwykłej i ponadczasowej. Słowa 
hymnu przypomniały, że nasza teraźniejszość wyrasta z walki, 
z pracy i z życia wielu pokoleń Polaków. Następnie głos zabrała 
dyrektor szkoły Barbara Staszewska, która mówiła o patrio-
tyzmie i drodze Polaków do wolności. 

Potem przyszedł czas na występy uczniów. Klasa II zaśpiewała 
utwór pt. ,,Co to jest niepodległość?”. Z kolei klasa VIII razem 
ze swoją wychowawczynią J. Witkowską – Muszyńską zapre-
zentowała pieśń wojskową pt. ,,Szara piechota”. O trudach  
frontowego życia i walce Legionów Polskich w czasie I wojny 
światowej opowiedzieli nam słowami piosenki ,,Wojenko, 
wojenko” uczniowie klasy VI. Następnie przyszedł czas na 
teksty o miłości, wierności i tęsknocie. W tym bloku usłysze-
liśmy utwór „O, mój rozmarynie” wykonany przez klasę VII. 
Później na scenie pojawiła się klasa IV, która z werwą i wigorem 
zaprezentowała piosenkę pt.,,Przybyli ułani pod okienko”. 
Kolejnymi wykonawcami byli uczniowie klasy V prezentujący 
ulubioną pieśń żołnierską marszałka Józefa Piłsudskiego - 
marsz „My, Pierwsza Brygada”. Na zakończenie koncertu 
klasa III zaśpiewała  utwór zatytułowany ,,Moja ojczyzna”.

Koncert, który odbył się w Szkole w Woli Zaradzyńskiej, był nie 
tylko okazją do wspólnego śpiewania i celebrowania narodo-
wych wartości, ale także zmusił do refleksji nad historią i toż-
samością narodową. Organizatorzy zadbali o odpowiednią 
oprawę artystyczną i techniczną, co sprawiło, że wydarzenie 
na długo pozostanie w pamięci uczestników.

Serdecznie dziękujemy wszystkim uczniom, nauczycielom 
oraz organizatorom za udział w tym wyjątkowym wydarzeniu. 
Razem uczciliśmy pamięć o tych, którzy walczyli o wolność 
naszej Ojczyzny.
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Szkoła Podstawowa w Woli Zaradzyńskiej
Szkoła Podstawowa w Woli Zaradzyńskiej
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Obchody Dnia Niepodległości
w szkole podstawowej
w Ksawerowie

Uczniowie szkoły należący do Szkolnego Koła Caritas przygo-
towali kokardy narodowe, które rozdawali w dniu 11 listopada 
br. przed mszą świętą w intencji Ojczyzny. Każdy przybyły do 
ksawerowskiego kościoła otrzymał kokardę symbolizującą 
patriotyzm i miłość do Ojczyzny. Dziękujemy wolontariuszom 
za zaangażowanie i pamięć o Polsce. 

8 listopada br. w Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Ksawe-
rowie odbyła się uroczysta akademia z okazji Dnia Niepodle-
głości. Wydarzenie to obejmowało piękny montaż słowno-
muzyczny, który wzruszył wszystkich obecnych. Uczniowie 
zaprezentowali wiersze i pieśni patriotyczne, a całość dopełnił 
poczet sztandarowy, który dodał uroczystości podniosłego 
charakteru. Po zakończeniu akademii o godzinie 11.11 dzieci 
wzięły udział w ogólnopolskiej akcji “Szkoła do hymnu”, 
wspólnie odśpiewując hymn narodowy. Był to moment pełen 
dumy i jedności.

Z okazji Dnia Niepodległości dzieci z Zespołu Szkolno-
Przedszkolnego w Ksawerowie zapaliły znicz i złożyły kwiaty 
pod Obeliskiem Żołnierzy 15-go Pułku Piechoty „Wilków”. 
Pomnik ten upamiętnia żołnierzy, którzy walczyli w bitwie pod 
Pabianicami we wrześniu 1939 roku, będącej częścią kampanii 
wrześniowej. Dzieci zapaliły również znicz przy Kościele Matki 
Boskiej Częstochowskiej w Ksawerowie, oddając hołd po-
ległym.
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ZSP w Ksawerowie

Bal Jesieni w przedszkolu
W oddziałach przedszkolnych w Szkole Podstawowej 
w Ksawerowie oraz w Gminnym Przedszkolu w Widzewie, 
odbył się uroczysty Bal Jesieni. Dzieci miały okazję wziąć udział 
w licznych zabawach tanecznych oraz animacyjnych, w tym 
zabawach z chustą. 

Punktem kulminacyjnym był jesienny pokaz mody, podczas 
którego przedszkolaki zaprezentowały kolorowe, jesienne 
kreacje. Nie zabrakło również konkursów i quizów o tematyce 
jesiennej, które pozwoliły dzieciom wykazać się wiedzą na 
temat zmian zachodzących w przyrodzie oraz darów jesieni. 
Ten pełen radości dzień na długo pozostanie w pamięci 
przedszkolaków. ZSP w Ksawerowie
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Marszobieg z okazji Święta Niepodległości

VII Przegląd Pieśni 
Patriotycznej „Matecznik” 

Obchody Święta Niepodległości w parku przy Gminnym Domu 
Kultury z Biblioteką w Ksawerowie przyciągnęły mieszkańców 
gminy. Wśród uczestników znalazł się wójt Piotr Chałupka oraz 
radni, którzy wzięli udział w marszobiegu poprzedzonym 
wspólnym odśpiewaniem Mazurka Dąbrowskiego. 

Na wszystkich czekały także różnorodne atrakcje, takie jak 
warsztaty tworzenia breloczków, wspólne malowanie biało-
czerwonej flagi oraz poczęstunek w postaci aromatycznej 
herbaty z dodatkiem soku malinowego, cytryny i pomarańczy. 

W niedzielę 10 listopada br. nasz wspaniały Chór "Głos 
Ksawerowa", działający przy Klubie Seniora w Gminnym Domu 
Kultury z Biblioteką w Ksawerowie, wziął udział w VII 
Przeglądzie Pieśni Patriotycznej "Matecznik" – Artystycznych 
Spotkaniach Amatorskich Zespołów Wokalnych Seniorów.

To wyjątkowe wydarzenie kulturalne miało na celu promocję 
twórczości patriotycznej, integrację zespołów seniorskich oraz 
wspólne świętowanie narodowych wartości. 
Nasi kochani seniorzy spędzili ten czas wyśmienicie, świętując 
wspólnie nadchodzący Dzień Niepodległości.

Redakcja

GDKzB
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Rozmowa z Julianem Stępniem, 17-letnim mistrzem Polski 
w wyścigach na pumptracku, który osiągnął swój sukces dzięki 
determinacji, pasji i - jak sam mówi, "pozytywnej dawce 
adrenaliny". Ta pełna energii rozmowa jest zaproszeniem 
do fascynującego świata wyczynowej jazdy na rowerze – 
zapnijcie pasy!

Rozmawiał Bartosz Chmiela

Na fali adrenaliny – z mistrzem Polski w pumptracku
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Julian, gratulacje za mistrzostwo Polski! Jakie to uczucie 
mieć taki tytuł?
Dziękuję bardzo. To niesamowite, bo to trochę tak, jakby 
spełniało się wielkie marzenie. Teraz myślę tylko o tym, żeby 
w przyszłym sezonie dobrze się rozpędzić i obronić mistrzo-
stwo. 

W jakim wieku jesteś i od jak dawna „przyjaźnisz” się 
z rowerem?
Mam 17 lat, ale z rowerami jestem związany już od paru 
dobrych lat.

No właśnie, jak się zaczęła historia z pumptrackiem?
Tak naprawdę wszystko zaczęło się w szóstej klasie podsta-
wówki, kiedy kolega zabrał mnie na pumptrack przy Stawach 
Stefańskiego. To była zajawka od pierwszego momentu! 
Wciągnęło mnie totalnie, ale dopiero po wygranej w pierw-
szych zawodach rok temu, zrozumiałem, że to coś, w co chcę 
inwestować czas i energię.

Pumptrack brzmi tajemniczo – co to tak naprawdę znaczy?
Pumptrack to jazda, w której nabierasz prędkości bez 
pedałowania. Chodzi o to, żeby przenosić ciężar ciała i do-
ciskać rower w odpowiednich momentach na muldach 
i zakrętach. Tor jest pełen górek, band i czasem skoków, więc 
jest to świetna zabawa i niezły test umiejętności.

Co najbardziej w tym wszystkim lubisz?
Na pewno ten zastrzyk adrenaliny, zwłaszcza kiedy poczujesz 
prędkość na torze – jest zupełnie inna niż na prostej drodze. 
Ale fajne jest też to, że pumptrack rozwija wiele cech: balans, 
koncentrację, koordynację ruchową. To coś więcej niż tylko 
jazda na rowerze.

Jak wygląda Twój trening? Masz jakieś konkretne techniki, 
wytyczne?
Trenuję wtedy, kiedy mam czas po szkole lub w weekendy. 
Jestem samoukiem, chociaż od około roku chodzę na siłownię, 
bo na tym poziomie wytrzymałość �zyczna bardzo pomaga.

A ktoś Cię inspiruje? Z kim najczęściej trenujesz?
Inspiruje mnie sporo osób, ale na pewno Piotr Krajewski, legen-
da polskiego MTB z Warszawy, oraz Oskar Brzozowski, który 
organizuje szkolenia rowerowe. Udało im się połączyć pasję 
z pracą – to coś, do czego też dążę. A co do treningów, zwykle 
jeżdżę sam, bo u nas ten sport jest jeszcze dość niszowy.

Co  było  najtrudniejsze w drodze do mistrzostwa?
Zdecydowanie kontuzje. W tym roku miałem dwa złamania 
obojczyka, co wyłączyło mnie z treningów na siedem miesięcy. 
Powrót był trudny, ale z perspektywy czasu widzę, że jeszcze 
bardziej mnie to zmotywowało.

Masz już plany na przyszłość? Może wyścigi międzyna-
rodowe?
O tak! W przyszłym sezonie planuję wystartować w wielu 
zawodach w Polsce, ale jeśli nadarzy się okazja, chętnie 
spróbuję swoich sił za granicą. Docelowo marzę o rywalizacji 
na arenie międzynarodowej – zobaczymy, co czas przyniesie.

Co doradziłbyś młodym ludziom, którzy marzą o sukce-
sach w sportach wyczynowych?
Przede wszystkim – nie zwlekać z pierwszym startem. 
Im wcześniej zaczynasz, tym łatwiej jest później. No i siłownia – 
warto się wzmocnić, bo pomoże to nie tylko w jeździe, ale też 
przy ewentualnych upadkach, chroniąc przed poważnymi 
kontuzjami.

Masz jakieś inne hobby poza pumptrackiem?
Interesuję się motoryzacją i zbieram modele samochodów. 
Amatorsko zajmuję się też fotogra�ą – staram się to łączyć 
z moimi sportowymi pasjami.

Czy chciałbyś przekazać naszym czytelnikom?
Sporty wyczynowe są niesamowite i powinniśmy je promować, 
bo w Polsce brakuje miejsc, gdzie młode talenty mogą się 
rozwijać. Mam nadzieję, że uda nam się to zmienić. Wszystkim 
życzę wytrwałości i siły w dążeniu do swoich celów!

To, co wyróżnia Juliana, to jego pasja i samozaparcie, które 
pomogły mu przejść przez niełatwą drogę na szczyt. Życzymy 
mu dalszych sukcesów, trzymając kciuki za plany na arenie 
międzynarodowej.
Nasz mistrz aktywnie działa w social mediach, prowadzi konta 
na Instagramie oraz TikToku, gdzie publikuje treści związane 
ze swoimi zainteresowaniami (pod pseudonimem korowiec). 
Oprócz tego z przyjacielem prowadzi konto na Instagramie 
(pumptrackowe_duo), na którym wspólnie opisują polskie 
oraz zagraniczne pumptracki.  

F
o
t.
 A

rc
h

iw
u

m



14 ugminy.ksawerow.comECHO GMINY KSAWERÓW  GAZETA SAMORZĄDOWA

SPORT

Teksty B4EK

Początek sezonu Skrzatek i Żaczek  

Lena Nagajczyk „na oku”
szkoleniowców Polskiego
Związku Koszykówki  

Zgrupowanie kadry
wojewódzkiej w Ksawerowie
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Dwie najmłodsze kategorie wiekowe u11 i u12, Ogólnopolskim 
turniejem z okazji Dnia Niepodległości w Ujeździe zakończyły 
okres przygotowawczy do sezonu.

W połowie listopada rozpoczęły walkę na ligowych parkietach 
o tytuł Mistrza województwa łódzkiego!

Lena Nagajczyk z Basket 4Ever Ksawerów została zauważona 
przez szkoleniowców z Polskiego Związku Koszykówki i jako 
bardzo obiecująca zawodniczka, została powołana na Youth 
Development Found Talent Camp, który odbędzie się w gru-
dniu w Giżycku. Gratulujemy!

Ostatnie zgrupowanie przed turniejem o rozstawienie 
Ogólnopolskiej Olimpiady Młodzieży odbyło się w Ksawerowie. 
Wzięło w nim udział, aż 8 zawodniczek reprezentujących nasz 
klub. 

Kadra prowadzona przez Patryka Dembowskiego i Michała 
Chudzickiego (również z B4EK) będzie rywalizowała w Żyrar-
dowie o jak najwyższe miejsce przed przyszłoroczną walką 
o Mistrzostwo Polski.

O d lewej stoją: Oksana Kosecka, Wiktoria Puszczewicz, Maja 
Kudra, Zuzanna Stępińska, Wiktoria Danych, Iga Rozwan-
dowicz, Kinga Sarnowiak i Lena Wesołowska.
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Mecze, bramki i cieszynki

Brawo - wywalczyli awans do grupy mistrzowskiej!

Nasi młodzi piłkarze z rocznika 2017/2018 mierzą się z kolej-
nymi boiskowymi wyzwaniami! W listopadową sobotę roze-
grali mecz sparingowy z kolegami z Jutrzenki Bychlew, w tra-
kcie którego padały piękne gole, a bramkarze popisywali się 
efektownymi interwencjami. Całej drużynie nie zabrakowało 
zaangażowania i energii.

Kolejnego dnia, w niedzielę, młodsza część grupy wzięła udział 
w turnieju Sawo Gruz Arena Łódka Cup dla rocznika 2018, 
gdzie rozegrali aż osiem emocjonujących meczów.

Ci młodzi dżentelmeni ze zdjęcia (rocznik 2013/2014) dokonali 
czegoś niezwykłego. Dla naszej gminy, klubu, rodziców, 
ale przede wszystkim dla siebie samych. W zakończonych 
w niedzielę 17 listopada br. rozgrywkach kategorii D2, w swoim 
pierwszym sezonie w piłce nożnej 9-osobowej, wywalczyli 
awans do łódzkiej grupy mistrzowskiej!

Wiosną czeka ich kolejna batalia o ligi wojewódzkie, ale teraz 
przyszedł czas na gratulacje i… uzupełnienie listu do Świętego 
Mikołaja o większy rozmiar prezentów. Zasłużyli na nie, jak 
mało kto!

W skład drużyny wchodzą:
11-latkowie: Tomek Bloda, Wiktor Brandeburg, Janek Głąbała, 
Bartek Jagiełło, Marcel Kurowski, Mikołaj Pacholik, Daniel 
Wołkanin, Patryk Żurawski,
10-latkowie: Mateusz Kacprzyk, Alan Kurowski, Alan Ku-
strzycki, Antoś Nocuń, Zbyszek Raczyński, Ksawery Stępnik, 
Dawid Włodarczyk,
9-latkowie: Maks Krzywy, Franio Steinke, Krzysiu Ułański.
Trenerami zespołu są Jacek Włodarczewski i Michał Kukulski, 
a kierownikiem Michał Kacprzyk.

Rywalizacja z nowymi przeciwnikami przyniosła tyle wrażeń, 
że wydawało się, jakby balon, pod którym znajdowało się 
boisko, unosił się w powietrze. Młodzi piłkarze GKS Ksawerów 
w turnieju zdobywali bramki, prezentowali nowe zagrania 
i wymyślali kolejne fantastyczne cieszynki boiskowe. 

Zarówno sobotni sparing, jak i niedzielne mecze, pokazały 
jedno: największą radością jest rozwijająca się wśród 
najmłodszych pasja i miłość do gry. A to przecież teraz jest 
najważniejsze!

Teksty GKS Ksawerów
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